
Motion till riksdagen 

1989/90: Ub236 
av Börje Nilsson m.fl. (s) 

Livsmedelstekniskt vuxengymnasium i 
Kristianstad 

Frågan om anställdas trivsel på arbetsplatsen blir allt angelägnare, inte minst 

av hälsoskäl. En viktig roll spelar härvid möjligheten till befordran. Fort

gående rationaliseringar inte minst med datorisering och mikroelektronik 

gör det nödvändigt att vidareutbilda äldre anställda. 

Kristianstads län tillhör landets mest livsmedelsproducerande område. 

Endast i Kristianstads kommun finns exempelvis Sveriges största svinslakteri 

och Sveriges största lakteri för fjäderfä samt Sveriges största ostfabrik. I 

samma kommun finns därutöver sex stora och ett antal mindre livsmedelsin

dustrier. Sammanlagt arbetar 3 200 personer i dessa industrier ( 46 % av 

samtliga industrisysselsatta). 

Det finns ett stort behov av vuxenutbildning inom livsmedelsområdet och 

för vidareutbildning av anställda är behovet störst av en gymnasial yrkesut

bildning, lämpligen inom det två-åriga gymnasiets tekniska gren. 

Lantbruksutbildningen är väl utbyggd inom Kristianstads län. Efterfrågan 

på utbildningsplatser har dock minskat av naturliga skäl och det är att för

moda att både fysiska möjligheter och lärarkrafter finns disponibla. 

Ett livsmedelstekniskt vuxengymnasium i Kristianstad vore inte minst väl

beläget för den praktiska utbildningen inom befintlig industri. 

Vår mening är att ett livsmedelstekniskt vuxengymnasium bör anordnas i 

Kristianstad. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om ett livsmedelstekniskt vuxengymnasium i Kristian

stad. 

Stockholm den 23 januari 1990 

Börje Nilsson (s) 

Maja Bäckström (s) Kaj Larsson (s) 

Johnny Ahlqvist (s) 
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